
Zdpisnica

z 9. riadneho zasadnutia Obecniho zartupitefstva v Stftniku konaniho dfia 16.04.2012

o 16. 00 hod- v budove Obecndho rtradu v Stitniku na Ndmest{ 1. mdja v zasadaEke.

Prttomni: - podfa prezeninej listiny
Prezenind listina - priloha zdpisnice

Program 9. zasadnatia OZ:
1. Otvorenie, prezenthcia.
2. Schvflenie programu rokovania
3. Urdenie zapisovatella a overovateliov z6pisnice
4. Kontrola uzneseni z predch6dzajiceho zastupitefstva
5. Inform6cia starostu obce o dinnosti obce od posledndho zastupitefstva
6. Spr6va HK o hospodiireni obce zarck20ll
7. Stanovisko HK k z6veredn6mu ridtu
8. Prejednanie zlveredn6ho tfttuzarok 2011

9. Prejednanie vyrodnej spr6vy zarok20ll
10. Prejednanie spr6vy auditora a dodatok sprSvy auditora zarok20ll
11. Prejednanie hlavnych riloh kontrol,nej dinnosti HK obce Stftniknarok2}l2
12. Prejednanie progrcmov6ho rozpodtu obce narok2Dl2
13. N6wh ripravy rozpodtu d. 1 na rok20l2
14. Stanovenie ceny obeda v Skolskej jed6lni
15. Prejednanie VZN o.prev6dzkovom poriadku pohrebiska Obce Stftrik
16. Prejednanie VZN o vyhradeni miesta a plochy na volebn6 plagity naldzemi

obce Stitnik
17. Prejednanie platu starostu narok2Ol2
18. Individualna byov6 vystavba
19. Nrivrh na vypracovanie VZN o hracfch automatoch
20. Mal6 Ma^Sa - dierna skl6dka
21. lJpravavy5ky nrijomndho v bytovych a nebyovych priestoroch
22.Prejednanie upozornenia pre firmu Fura s.r.o. o ukladani odpadov na uzatvorenri

skl6dku nie nebezpedn6ho odpadu v Stitniku
23. Rie5en ie kanalizhcie Obce Stitnit
24.Dom sluZieb /ohradenie/ odkripenie pozemku pri Jednote
25. Otdzkatulaqich psov
26. Stftnickd noviny
27. Diskusia-rdzne
28. Prijat6 uznesenia
29.Zixer

k bodu n. I - otvorenie, prezentdcia
9. riadne zasadnutie OZ oWoril starosta obce, ktory privital pritomnlich poslancov

a obdanov.
Skon5tatoval, Ze zasadnutie je uznri5ania schopn6, pritomni 8 poslanci, I neospravedlneny
Ondrej Kalina



rtr

k boda E. 2 - schvdlenie ptogr&mu rokovania
Starosta oU"" obo^ariil poslancov OZ s programom rokovania, ktory bol rozsirenf

o body navrhnut6 poslancamiazp.Ber6nyim, Kuzmom, Ganom oficialnou ziadost'ou zo di.a

11.4.2012. Program bol schv6lenf obecnou radou dila 13.4.2012. Pan poslanec Kuzma

poLiadalaby v progrilme bol priestor na podanie Spnlvy poslaneck6ho prieskumu'
-Starosta 

dal hlasovat' o programe rokovanie OZ'

Za: 8 Proti: 0 Zdrtafi sa: 0

Za: I Proti: 0 Zdiiali sa: 0

kboduE.3-urdeniezapisovate|auoverovate7ovzdpisnice
Za overovatel'ov zipisnice starosta obce nawhol poslancov : Karola HadZegu

a Ladislava Holdczyho , zazapisovatefku: p' Gallo5ovti

Zu: 8 Proti: 0 Zdriali sa: 0

k bodu E. 4 - kontrola uutesenf zpredchddzaificieh
Kontrolu **r"J zpredcitidzajriceho zastupitefstva previedla z6stupkyia starostu

Mgr. Yveta Zdechovanov6. Skonstatov al4 zeprijatd uznesenia boli splnen6'

k bodu E. 5 - informdcia starosta obce o Einnosti obce od posledndho zastupitefstva

Starosta informoval oZ o chode obce od posledn6ho zastupitefstva. I51o predovietklim

o zabezpeEovanie vsetlqich dokumentov potrebnfchrra doloZenie k jednotlivfm schvrilenlim

projektom. Teda k projektom: vybudovanie chodnika na Teplickej ulici, chodnik na ulici

Ochtinskej, u rorooui.o't p.ojekF na vybudovanie {1sk6ho ihriska. Detsk6 ihrisko bude

vybudovand vedfa budovy OcU. Zpottyttttty"tt 3800 € bude zalnipen6 detsk6 drevenS

zostavaa vybuduje sa viaciidelovy dreven! ahinok. SPolufinancovanie obce bude potrtft1 na

vybudovanie oploteniq zakupenie dlaihy do a,ltanku, lavidiek a smetqich kosov'

Prostriedky vo qiske 20 000€ poslqytnutd Uradom vlSdy boli pouZit6 na zavozetie dasti

skl6dky rko. obec poskytla zeminu ato zlokalit Hlbodinq z futbalov6ho ihriska dim sa

docielilo rozsirenie ihrisk; arovnako bola vyvozenh zemina od Zidovskdho cintorina' Na

skl6dku bolo vyvezen;ich cca 5 000 ton materi6lu. Z Ministerstva Skolstva sme obdfLali 60

000 € na opravu strechy a na vymenu sklobet6nu a okien na budova telocvidne v 23. Projekt

separovan6ho zberu odpadu nepresiel ale vsetky formdlne podmienky sme splnili preto sme sa

odvolali a dakrlme ,ru odporo.c. goti ,rypru"oro*6 tri projekty rta zvetadenie kniZnice' Bola

preveden6 oprava kamerov6ho .yrie-o a nainstalovanie bezpednostn6ho syst6mu

v kancel6riach na Poschodf.
Boli vypracovan6 Ziadosti na poslcytnutie finandnych prostriedkov na MF SR na

opravu strechy'kulturneho domu utu,.y-.nu okien vMS. Do konca aprtla by mali byt'

doruden6 zmluvy na podpis k verejndmu osvetleniu'

K veci .r"r"irreno obstar6vania k Regenenicie obce sme obdrZaLi zitponl stanovisko'

Podnikli sme vsetlry kroky na to aby mohlo byf vyilrasen6lov6 verejn6 obstaravanie'

p6n Kuzma sa indrmovl fi Uoti pizvani verejni obstar6vatel" p. Sokol, p' Frira' Starosta

uviedol, Le vietci iqa oslovenf ioli pozvai av5ak_ p- Frira sa ospravedlrul zrodinnych

d6vodov. Verejni odstar6vatef je ocirotnf -prist' ak mu bude preplaten6 cesta spolu

s cestovn;im, ktor6 vynaloZil pri cestovani d; Slitnika podas priebehu verejn6ho obstar6vania

nakolko zrnluva Uola uzavreta tak, Le ak verejn6 obstar6vanie neprejde nebude im vyplaten6

nid. starosta dal hlasovat' o tom, kto je za to, Le OZ berie na vedomie spr6vu starostu

o dinnosti obce od posledndho zastupitefstva'



I

Za: I Proti: Zdfzali sa: 0

k bodu i. 6 - sprdva HK o hospoddrenl Obce Stint* za rok 2011

Starosta obce vyzval hlavnri kontrol6rku aby predniesla spr6vu o kontrolnej dinnosti

zarokz}ll. HK uviedla" Ze kontrolnrl dinnost' bola zamerand na kontrolovanie dodrZiavania

zdkonitosti a ridelnosti pri hospod6reni s finandnjmi prostriedkami obce a s majetkom obce.

Zo zneria spr6vy vyplyva, Le pi kontrole neboli zaznatnerrane Liadne nedostatky na

jednotlivfch kontrolovan;ich risekoch. Starosta dal hlasovat' o tom, Le OZ berie na vedomie

sprdvu HK o hospodareni obce zarok2}ll.

Za: I Proti: 0 Zdrlali sa: 0

k bodu i. 7 - stanovisko HK k ufrvereinimu rt&u Obce Stfnik za rok
Poslanci obdrZali stanovisko k zlveredn6mu fdtu. V z|vere tohto stanoviska sauvitdza

,, ZSverednf ridet Obce Stitnik za rok 20ll spifa ziikonom predpisan6 ni{leZitosti aje
zostaveqf v zmysle zikona o rozpodtoqich pravidhlch a odporudam ho OZ vzaviei
s qfrokom - Schval'uj me zfverednf fdet obce zarok 2011 bez vyhrad-- "
Starosta dal hlasovat' o tom, Le OZ berie na vedomie stanovisko HK k ziiveredn6mu fdtu
Obce Stitnik za rok 2011.

8 Proti: 0 Zdriali sa: 0

k hodu E. 8 -prejednanie zdvere\niho rtin Obce Stnntn
Poslanci obdrZali potrebnlf materi6l, vypoduli si stanovisko HK. Starosta dal teda

hlasovat' o ndwhoch uzneseni:
OZ schvalbj e Zfivercdny ridet Obce Stitnit< zarok2}ll bezvyhrad.
OZ schval'uje vysledok hospodiirenia za rck 20ll vyk{zanf ako rozdiel medzi prijmami
avydavkami vcelkovej vf5ke 13 543,28 €,jeho preridtovanie do rezervn6ho fondu obce

a pouZitie v roku 2012-

Za: I Proti: 0 Zdriali sa: 0

k bodu E. 9 - prejednanie uj'roinej sprtivy Obce Stitnik zu rok 2011
Starosta kon5tatoval, Ze vletci poslanci obdrZali znenie vjrodnej spr6vy, vyzval

poslancov aby predniesli pripadnd pripomienky alebo vfhrady. Nikto z poslancov nenamietal

a tak dal starosta hlasovat' o n6whu uznesenia v zneni:
OZ schva.tuje qirodnri spr6vu obce Stitnik zarok2}llbezfhrad.

Za: I Proti: 0 Zdfiali sa: 0

k bodu E. 10 -prejedanie sprduy aad{tora
V5etci poslanci obdrZali stanovisko auditora. Starosta predniesol n6vrh uznesenia:

OZ berie na vedomie Sprdvu audftora a dodatok spr6vy auditora Obce Stftnik zarok2}ll.
Dal hlasovat' o tomto n6whu.

Za: I Proti: 0 Zdriali sa: 0



I

k bodu E. 11 - prejednanie hlavnjch rfrloh kontrolnei iinnosfi HK obce Sttmt* na rok 2012

V5etci bUarZuti pkin hlavnfch riloh kontrolnej dinnosti HK obce Stitnit na rok 2012.

Nikto nevzniesol ntimietku ani pripomienku. Starosta dal hlasovat' o n6vrhu uznesenia:

OZ schval'uje pkin hlavnlich flohkontrolnej dinnosti HK Obce Stitnik na rok 2012.

8 Proti: 0 Zdrlali sa: 0

k bodu E. 12 - prejednanie programoviho rorpoatu obce na rolc 2012

Poslanci obdrZali Programovy rozpodet na rok 2012. Starosta WTval poslancov na

prednesenie pripomienok. Nikto nevystupil. Starosta predniesol n6wh uznesenia:

bZ schvaltj" progru*orni rozpodet Obce Stitnit na rok 2012, 2A13,2014. Dal hlasovat'

o tomto nfvrhu. Hlasovania sazdrialp. Marek Kuzrna.

0 Zddali sa: I

k bodu i. 13 - ndvrh rtprauy rozpoitu i. I na rok 2012
N6wh ripravy rozpodtu obdrZali poslanci v materi6loch . Starosta predital n6vrh

uznesenia: OZ schval'uje Upravu rozpodtu d. 1 na rok20l2 podl'a predloZendho n6vrhu.

Schv6leny rozpodet na rok 2012po riprave d. I bol navf5eny o249 366€. Rozpodet po

tiprave d. I je vyrovnan;i. Prijmy a vfdavky sf vo qi5ke 1225 375 €,.

Nrlsledne sahlasovalo o n6whu.

Za: I Proti: 0 Zdrlali sa: 0

k bodu E. 14 - stanovenie ceny obeda v Skolskei ieddlni
Materi6l bol poslancom zaslanf. N6wh uznesenia zme: OZ schval'uje stanovenie ceny

obeda v Skolske3 jed6lni v Stitniku os 0l.05.2012podlapriloZen6ho n6whu.

Za: I Proti: 0 ZdrEali sa: 0

k bodu i. 15 - prejednanie VZN o prevddzkovom poriadku pohrebiska Obce SUtni*
N6vrh VZN mali poslanci v zaslartychmateri6loch. Nebola mesen5 Liadna

priporyienka ani ndmietka. Starosta dal hlasovat' o n6whu VZN o prevAdzkovani pohrebiska

Obce Stitnik.

Za: I Proti: 0 Zdriali sa: 0

k bodu E. 16 - prejednanie WN o uyhradeni miesta a plochy na volebnd plagdly na rtzem{

Obce Stftnik
N6vrh VZN poslanci obdrZali. Vodi n6whu nebola vznesen6 Liadnan6mietka

v stanovenej lehote. Starosta dal hlasovat' o N5whu VZN o vyhradeni miesta na volebnd

plagfuty na iu:emi Obce Stitnik.

Za: I Proti: 0 Zdriali sa: 0

k bodu E. 17 - prejednanie platu starostu na rok 2012
Mgr. Yveta Zdechovanov6 predniesla podmienky stanovenia platu starostu. O tejto

problematike pojedn6va zikon 25311994 opr6vnom postaveni aplatovych pomeroch

starostov obci a prim6torov miest. Podfa tohto zdkona OZ raz rodne prerokuje plat starostu.

Plat starostu predstavuje sumu I 557,0A C .
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Starosta dal hlasovat' o tom, Le OZ schval'uje plat starostu vo vy5ke I 557,00 hrubej mzdy

mesadne.

Za: I Profi: Zdriali sa: 0

k bodu E. 18 - individudlna bytovtfi ui'stavba

Starosta uviedol, Ze v5etci poslanci sri obozn6meni prostrednictvom p. Jozefa Zobolu

so ziujmom vybudovania bytov v bjvalej budove Sko-ly na ulici Je5avskej- Starosta

poznamenal, Zi East finandqich prostriedkov bude z SFRB, budri spl6can1 zplatenia

najomneho. Aby sa mohol zfrmer talej realizovat' musi byf odsrihlasen6 zmluva o budticej

znluve na kripu bytov6ho domu- P- Zobola sa mal zridastrit' zasadnutia, av5ak z osobnych

d6vodov n"-ohol prist'. Z obdanov vystupila p. Svatoiov6 s otrizkou, pre koho budri urdend

byty. Starosta reagoval tym, Le to budri byy druhej kateg6rie urden6 na pren6jom. Poslanec

Kuzma povaZoval za potrebn6 ozrejmit' celir situ6ciu. Uviedol, Ze budova bola pdvodne

vlastnictvom.MikroregOno Stittrickri dolina. Mikroregi6n sa dva roky poklrisalziskaf finandn6

prostriedky na zveladenie budovy. do sa im vSak nepodarilo apreto budovuodpredili.P.
Zobolovi. p. Zobolateraz nawhuje, Ze budovu opravi an6sledne prevedie na obec Stitnik.

Ziadi tam bytovd jednotky. Rozprudila sa debata. Starosta uviedol Le p. Zobola budovu

zvetadt a obec nebude potom odmietat' prevzatre budovy. Starosta dal nSsledne hlasovat', kto

je za to aby bolo uzatvoren6 zmluva o budricej kupnej zmluve podfa ust._ $.-50a nasl.

Obdianskeho zikomtkamedzi zmluvnfmi stranami PD Ro5trir s.r.o. a Obcou Stitnik.

Za: I Proti: Zdriali sa: 0

k hodu 8.19 - YZN o hrac{ch automatoch
Starosta informoval, Le na minulom zastupitefstve bola vznesen6r poliadavka na

vypracovanie VZN o hracich automatoch. Dalej upozomil, Ze aj ket bude VZN schv6len6

tohto roku jeho ridinnost' bude len od I .l .2013 ,a ls do rozpodtu obce plyni e z teito dinnosti

prijem vo rni5ke cca 7 000 € rodne. Vystupil p. poslanec Hol6czy s vyjadrenim, Le je proti

zru5eniu automatov, ktord sri zriadend v herniach v obci Stitnik, nakol'ko do rozpodtu plynie

znadn6 mnoZstvo finandqich prostriedkov, ktor6 sa dajri ridelne vyuZit' napr. na opravu sir6ny'

Starosta doporudil aby poslanci navrhli odkiaf bude nahradeqi qipadok v rozpodte.

Zristuptgnla starostu p. Zdechovanov6 poloZila otivf<rt z aklho ddvodu ideme rie5it' automaty,

di z d-6vodu zrivislosti, lebo ak rino predo sa ziivislosti nepozercf globrilnej5ie a rie5it' napr.

predaj alkoholu alebo tipovanie. Vystupil p. Sisik ako prev6dzkovatel' herne v Stitniku

a uviedol, Ze poslanci by sa mali zatnysliet' nad tfm di rraozaj chcri 2ruSit' hemd automaty

nakolko taozaj prin65ajri do rozpodtu obce znadnri sumu abez toho aby sa obec akokofvek

musela angaLovat. Poslanec Belanyi uviedol, Ze poslanci registrujri st'aftrosti od obdanov na

tuto heriu ateraz ide len o to aby bol vypracovanli n6vrh VZN o hracich automatoch na

rizemi obce Stitnik. O slovo sa prihlSsila Ing. HruSovskrl, ktorii uviedla, Le VZN mdZe

stanovit' hazardn| hry, ktord sa mdZu natvsmi obce prev6dzkovat'.

Starosta dal hlasovat' o tom, kto je za to aby bolo vypracovan6 VZN o qihernfch

a nevyhernlich automatoch v Obci Stitnit.

Za: 5 Proti: 3

k bodu E. 20 - Matd Maia tierna sktddka
Starosta predital st'aZnost', ktor6 sa tfkala diernej skl6dky v lokalite Ma16 MaSa. St'aZnost'

podal p. I"g. Erik Petrus a Ing. Kuzma. Rovnako poslanci mali k n6hl'adu aj fotku, ktor6 bola

pritofton Ziadosti. Starosta upozornil poslanca Ing. Kuznu na riesenie probl6mu vypuSt'ania

bdpadovej vody do rieky, do bolo tieZ odfoten6 na predloZenej fotke, nado poslanec lng.

Zdriali sa: 0



Kuzma reagoval, k on nemoZe riesit' vsetky probldmy v obci' P' poslanec Ing' Kuzma

definoval ako problem to, Le niektorf obdania ""4"q" 
za smeti a odpad llt6d/Zu mimo

vyhraden;ich miest. Starosta tvrdi, Ze vietci obdania- itatia za v'yvoz smeti' P' Kuzma dalej

oponoval {ym, Leaj ked platia ale nemajri kukan6doby' Starosta namietal' Ze aj obdania' ktory

lcukanridoby vlastnia znedisttjri p.ort 
"di", 

ale obic nem6 dost' d6kazov na to aby ich

usveddila. Poslanec BeLinyi nu.r.not aby bol'v Malej MaSi pristavenf kontajner aby bol odpad

odtial odstr6nenli. S*orO upozornil ,ru futt, Ze dilme tnaAty nie sri len probl6mom Malej

MaSi ale ce16ho Stitnika. Nawhol aby bola ziadenh komisia, klor6 urobi prehfad, kde sa

takdto skladky nachddzajtta bude vyvodzovat d6sledky ahladaf zodpovednych ' P' Kuzna

apeloval na to aby Uof p.oUfem riesenf okamZite a potom sa bude vykon6vat' kontrola ak tam

niekto smeti bude r1nitZat'. Starosta 
-dal 

nrisledne hlasovat' kto je za to aby; bolo vykonand

vydistenie rieky od liernel skfadry oJpaAov v Yd"j MaSi na nriklady Obce Stitnit

aktivadnfmi pracovnikmi a bora poo*a ,pta"u o vrastnictve kukan6dob obdanov stitnita

a spr6va o plateni zaodPad-

Za: I Proti: 0

k bodu E. 21 - fiprava vtslry ndjomndho v bytoui'ch a nebytoui'eh iednotkdch

PoslancipoZadovaliirpravuwskyn6jomn6ho.zmLeniezv.f5en6hon6jmuo20Yo.Ide
o zrusenie uznesenia lll/2011. Starosta dal hlasovat' o zruSenf tohto uznesenia

Za: I Proti: 0 Zdriali sa: 0

Zdriali sa: 0

Zdriali sa: 0

Zdfiali sa: 0

Poslanec p. Belanyi navrhol aby bolo prijate uznesenie OZ,ktotE schvaluje zvlisenie

vyskyn6jomn6hor.uytowct'anebytovj"t'p'ie'to'ocho.2}Vood01.01.2012doa]I.05.2012.
Starosta dal hlasovat' o tom, Le ni$omni Uude zrisen6 v bytoqich aj nebytovfch priestoroch

o 2A Vo od 1.1.2012 do 01.05.2012'

N6sledne poslanec p. Belanyi navrhol ripravu n6jomn6ho - zvlisenie n6jmu od

1.5.2012 na la €lmiv nebytovych priestoroch pridom od l'5'2a12 vysky n6jomn6ho

vbytovfchpriestorochtuoeptatraakovroku20ll,tedasazniLi.

Za: I Proti: 0

Za: I Proti: 0

k bodu E. 22 - Skhrtdka nie nehezpeindho odpadu Stiniry
Starosta uviedol, Ze bola \r^"r.o6' pripomienka Poslancov -"htiq" prekqfvania

skl6dky avyfiitia ziskanlfch finandnlich ptottti"dtoro 20 000 € ztJndu vkidy na prekrytie

skl6dky. Rovnako ;;;tftd Ziadost' nt-v Frira s.r.o. Rozhanovce o uvofnenie finandnlich

prostriedkov, klor6 itr ureene na rekultivaciu. Prostriedky uloZen6 vo fonde na rekultiv6ciu

skl6dky boli pouiite na vypracovanie projektu Regenenicie ruimestia. Starosta nawhuje aby

firme Fura bola danh o$ovet, Le ob"" -o-intitne limito finandrymi prostrigdkam]

nedisponuje, obec pt"Ap"tf"Oa" Le ti.eto finandnd prostriedky bude mat' v septembi 2012

a budri m6ct' byt' F"Zitd na rekultiv6ciu sklSdky. Slovo si zobral p' poslanec Kttzma

a zaujimalo ho ako;;lt 
"y"J;Zen6 

zfkand prostriedky na zakrytie skl6dky, lebo podfa neho

na minulom zastupiterstve starosta rnformoval, Ze tude zaksytit cel6 sklldka' do nie je

nealizovan|. st-o"ta vysvetli, i:e kzaksytiu celej sklidky nemohlo d6jst' lebo finandqi

obnos postadoval tio ,ui"r"nie teSto dasti. P. poslanec Kuzma dalej uviedol' Le f*ma Fixa

I



nhs zavhdza anadalej vyvfrta odpad na sklSdku aj napriek tomu, Le je vzawet6. Starosta

podal vysvetlenie , Ze obec firmu Frira upozornila uZ v minulosti, Ze na uzawetf skl6dku nem6

vyvaiai odpad.. Starosta teda navrhol u.zresenie: OZ nawhuje upozornit' majitel'a firmy Fura

si.o. Rozhanovce p. Ing. Furu o skutodnosti, Ze skl6dka je od 1.7.2009 uzavrethanauzavreti
skl6dku odpadu v Stitnitu sa nesmie vyviiat Liadentuhf komunrilny odpad.

Za: I Proti: 0 Zdrtafi sa: 0

k bodu 8.23 - kanalizdcia
Starosta nawhol aby p. Bc. Gallo5ov6 oslovila p. Ing. I{nidiaka na podanie cenovej

ponuky k prestudovaniu existujricej projektovej dokumentircie. A teda navrhol uznesenie: OZ

"awtruie 
oslovit' p._Flnidiaka na predloZenie cenovej ponuky na podanie projektu na qistavbu

kanalizfuciev obci stitnit po preStudovani jestvujfceho projektu..

Za: I Proti: 0 Zdriali sa: 0

k bodu i. 24 - Dom sluiieb ohrudenie odkfipenie
Poslanci predniesli starostvovi n6wh aby bol tzavrety priestor pri dome sluZieb.

Starosta uviedol, Ze probl6m m5 dve roviny 1. dast' pozemku vlastni p. Sabsdo5.,2. ceztento

priestor m6 pristup 
-COOp 

Jednote k skladom. Starosta navrhol aby bola osloven6 Jednota

rt'y* ei srihlasi s uzavretfm pozemku a oslovit' p. Sabado5a di je ochotny predat' pozemokaza

alai cenu. Nrlsledne dal hlasovat'.

8 Proti: 0 Zdrlali sa: A

k bodu E 25 - kontrala tfilaulch psov
Starosta informoval poslancov, Ze obec trt zailalakonat' v tejto veci a to tym, aby tento

probl6m vyriesila firma na odchy psov, skontaktovali sme sa s frmu s vhodnymi

podmienkami pre obec, ktor6 sazaober|odchytom psov- Starosta poZiadal Bc. Gallo5ovri aby

podala sprfvu. Uviedl4 Le zatiat sa obec nerozhodla ani pre jednu z firiem. V RoZiavskom
-okt"r" 

sa nepodarilo n6jst' nikoho kto vykonilva takrito dinnost'. Starosta dal na zriklade tejto

spr6vy hlasovat' o tom : Kto je za to aby bola uzaweti nriuva so spolodnost'ou na odchyt

psov po vopred dohodnutfch podmienkach. A rovnako klo srihlasf st'.im aby bola vytvorenii

komisia, ktoril prevedie kontrolu prihliseqich psov u obdanov Stftnika. ZdtLal sa p. Kuzma

Za: 7 Proti: 0 Zdriali sa: I

k bodu i. 26 - Stitnicki noviny
Poslanci podati n:iwh aby noviny boli vyd6van6 Stwt'rodne a aby mal pr6vo kaidy sa

v nich vyjadrit', do sa podlia nirzoru starostu ai doteruz realizovalo. Aby obdania mali naozq
pocit, Ze sam}Ltvyjadrit' starosta nawhol aby tri dni pred vytladenim novin bola zverejnenii

prvotlad.
Starosta informoval, Ze noviny vyjdf pred jarmokom. Pridom obdania budri informovani

o termfne vydania obecnych novin. Starosta dal hlasovat' o tom, Le noiny budivyd|vanf 4x

rodne a ich n6wh bude zverejnen;i na uradnej tabuli tri dni pred vydanim.

Proti: 0 Zdriali sa: 0



k bodu E 27 - Rdzne

t- Ziadosf o uj'menu radidtorov MS
starosta predital ziadost' vedenia Ms, ktorS sa tykala qimeny radiiltorov v budove MS

z ddvodu ich zl6ho technickdho stavu. Poslanci sa dohodli na tom, Le cenovh ponuka bude

predloZen6 na najbliZ3om zastupitefstve a tifio Liadost bude opiitovne prerokovan6.

Starosta dal hlasovat'.

Za: I Proti: 0 Zdriali sa: 0

2. Ziodosf Ibolye Milkovei o poslEtnuticJinan6nei ui,pomoci

Pani MilkovS poiiadalaobec o posiym'utie finandnej qipomoci vo qiske 100 €, na zavedenie

elekfiny do jej domu. Uvedenf diastku by spl6cala v 4mesadnfch spl6tkach ato do

30.7.2012. Starosta uviedol, Ze obec nemS na to vrozpodte vydlenen6 finandn6 prostriedky'

Starosta dal hlasovat' o tom, kto je za poslcyhrutie finandnlich prostriedkov p' Milkovej' P'

Poslanec Kuzma sa zdrlal hlasovania.

Za: O Profi: 7 Zddali sa: I

3. iiadosf Ing. Bedty Zobolovei o roz1frenic priemyselnei nfny v zmysle Programu

hospoddrckeho a socidlneho rozvoia obce

4. Ziadost Ondreia Kalinu o roziltenie priemyselnei ufny v sfilade Programu

hospoddrskeho a socidlneho rozvoja obce

Starosta vyjadril n6zor, Ze kfjmto Ziadostiam je potrebnd zaqat odborn6 stanovisko teda

oslovit' p. Ittg. Hudeca ovypracovanie odbornej apr6vnej atnlyzy' Teda odznel n6vrh

uznesenia: Oslovit' p. Hudeca'na vypracovanie Studie apritvnei analyry k Ziadostiam p'

Zobolovej a p. Kalinu na roz5irenie 
-priemyselnej 

z6ny ak Ziadosti p Grec6ra o zru5enf

priemyselnej z6ny v bytovej zfustavbe Vekej MaSi'

Dal hlasovat'.

Za: I Proti: 0 Zdizali sa: 0

5. Znaosf Drahotlna Gatla o zapracovanie parciel do noviho rtzemndho pldna Obce

Stftnt*
Starosta vyjadril niaor,Ze s touto Ziadost'ou by sa sk6r mali obr6tit' na pozemkov! ifiad,ten je

kompetentrf na tak6io rikony. Starosta dal hlasovat' o tom aby mu obec dala odpoved,

v zmysle odporudenia aby sa obr6til na Pozemkovf urad v RoZiave

Za: 8 Proti: 0 Zdriali sa: 0

6. Zndosf mnnielov Hthsanikovcov o uyjadrenie Obce Stmin v unysle

rtze mn oP hrtn ov ac ei informic ie.

Starosta predftal Ziadost',-v tt"*.i je uvedend, Le toto vyjadrenie potrebujri priloZit' k Ziadosti

oprenrljom parciel. Ide osrihlas na vyuZfvanie parcely_na nepol'nohospodi{rske ridely- P

Hrisanikov6 vysvetlila, Le na predmetnej parcele chcri na vlastn6 nrlklady vybudovat'

pristupovri cestu k svojmu rodinndmu domu teda parcela bude vyt1ivan| ako

nepofnohospodarska. DiSiu ro?prava poslancov a obdanov sa likala toho aby aj ostani

vlastnici *uli prirtop k svojim poiemkom po tejto komunik6cii. Starosta dal hlasovat' o tom ,

kto je za schv6lenie Ziadosti.
Proti bol poslanec Kuzma.



7 Proti: 0

7. hiadosf Jdna Kolesdra o odkrtpenie pozemku
Starosta predital Ziadost' o odkupenie pozemku nachifizajirceho sa za byvalym Strediskom

sluZieb Skole susediaci s pozemkom Liadatefa. P Kolesiirovh ozrejmil4 Le ide o pozemok

o rozlohe 5 xlO m. P. poslanec Bekinyi uviedol, Ze sa boli pozriet' na tento objekt a poslanci

sa zhodli, le je moin6 tento objekt vyuzit' inak. Starosta dal hlasovat', kto je za odpredaj

pozemku p. J. Kolesarovi.

Za: I Proti: 0 Zdriali sa: 7

8. Ziadosf o ui'pomoc - prevddzka koanetick!'ch sluiieb
S$rosta predniesol Ziadost' sledny Andni5ikovej, previ{dzkovatelky kozmetickfch sluZieb

v Stitniku. Ziada qipomoc spolufinancovanim pri zatepleni alebo plynofft6cii prenajatych

priestorov v dome sluZieb, nakol'ko nie je zabezpe1en6 vykurovanie priestorov a hlavne

'1,' ri*no* obdobi jej to st'aZuje poskytovanie kozmeticlcfch sluZieb. Poslanci boli nakloneni

pomoci tejto podnikatefke, nakol'ko by sa opiit' zhodnotila budova. Starosta smeroval otAzku

na hlavnri kontrol6rku, di by bolo moZn6 vyhoviet' jej vz6jomn;irn z6podtom pohfad6vok,

resp. ripravou n6jmu. S dfm hlavn6 kontrol6rka stihlasila. Starosta len upozomil na

skutodnost', Le rozpolet sa zniii o jednu desatinu a mnohi nfjomnici mqt zilujem o taklito

spdsob investicii. Starosta dal hlasovat o tom aby bola prejednanr{ Ziadost so slednou

Andralikovou a hladanrl moZnost' kompenz6cie nrljomn6ho. Hlasovania sa zdrlala p.

Zdechovanovil.

Za: 7 Proti: 0 Zdriali su: I

g. Ziadosf Ktubu slovensklch Turistov o doflrtciu zrozpolu Obc_e Stfnikv roku 2012
Starosta predital inicidly klubu. Statutrlrnym zdstupcom je p,in TomriS Kuzma. Ziadajn dotdciu

vo qijke 250 C na orgarizovanie 4 spolodenskfch podujatf podas roka , nlkup znlmok,
preukazov, n:ikup pamiitbvej karry abeZnlich kancel6rskych potrieb. Hlavn5 kontrol6rka

upozornil4 Ze n6kup zriimok adlenskych preukazov nie je moZny zdotircie. Starosta dal

hlasovat' otom, kto je zata aby t6to dotacia bola poskynruH. Zdizali sa p. Hol6czy ap.
Zdechovanov6.

Za: 6 Proti: 0 Zdriali sa: 2

il.hiadosf ObEianskeho zdrulenia Stftnickd Concordia o dottficiu zrorpoEtu Obce

Stini*v roku 2012
Predsedom OZ je Ing. Marek Kuzma Dotrlcia bude pouZitri na vybavenie banskfch bddatefov,

legislativne poplatky, na dlenstvo v Zdr:tieni banickych spolkov a cechov Slovensk4 na

qikopov6 prlrce a na vstupn;i portal. Starosta poloZil otlzkltt di majri srihlas bansk6ho uradu

v Spi5skej Novej Vsi.. lng. Kuzma informoval, Ze predbefrr;i srihlas majir a v tomto roku

vstupili do ZdruLena banskfch spolkov a cechov Slovenska, periaze sa budf snaZit' ziskat aj

prostrednictvom tohto z/rnrtenia a eurofondov. Starosta dal hlasovat' o tejto dotlcii.
Hlasovania sa zdrlaliP. Holdczy a p. Zdechovanovii.

Za: 6 Proti: 0 Zdriali sa: 2



11. iiadosf Maridna Pavlfka o krtpu/prendiom pozemku
Pan Pavlfk m6 zftujem odlcupit' alebo prenajat' pozemok s parc. C,. 54/2 o rozlohe 196 m2,
ktory je umieshren;f za trhoviskom v centriilnej dasti obce. Predaj nie je v z6ujme obce. P.

Miroslav Noviik upozornil aj na skutodnost', Le ztejto ulice je aj vyjazd OHZ. Nakolko sa

poslanci nevedeli rozhodnft' bez miestnej obhliadky, starosta nawhol aby sa OZ uztieslo na
tom, i"e predmetnd Ziadost' bude preskuman| na mieste s obhliadkou miesta a odpoved mu
bude dand na d'alSom zastupitefstve"

Za: I Proti: 0 Zdriali sa: 0

12. Ziadost' Ladislava Betdnyiho - BEI-'A o ui'mena ktida
Starosta predniesol Ziadost', ktorej predmetom je vjmena istida v budove Domu sluZieb, ktor6
bude vykonan6 na n6klady Liadatela. Liadatefovi sazrrilianriklady za elektrinu. Starosta dal

hlasovat' o kladnom stanovisku k tejto Ziadosti.

Za: I Proti: 0 Zdriali sa: 0

1 3. Podanie sprduy poslaneck!' pricskum
Ing. Kuzma informoval o poslaneckom prieskume, ktory bol vykonaqi dfia 15.4.2A12.

Pritomni boli poslanci Kuzm4 Kalina, Gallo, Zobol4 Belanyi. Nakolko boli zfskan6 finandn6
prostriedky zpodarrych projeklov na opravu chodnika na ulici Ochtinskej. Poslanci boli
zhodnotit' stav a snaZili sa navrhnrit' sp6sob pri{c, ako najvhodnej5ie urdili zadat' od
Zdravotn6ho strediska a pokradovat' po dom p. Alma5iho, nakolko je tam vyasfaltovan6 dast'.

Pravdepodobne podlia ich n6zoru dalej uZ nebudri postadovat' fin. prostriedky. Starosta

uviedol, Ze prirce by mal vykonSvat' p. T6th a urdenf pomocnici. Teda prostriedky ziskanf cez
projekt by sa pouZili na n6kup 'dlai;by 

a obrubnfl<ov a piesok a niiklady na mzdu by zn{Xala
obec.
Teda navrhol uznesenie: OZ schvafuje vfstavbu chodnika na ulici Ochtinskej so zadatim od
Zdravotndho strediska podfa schviilenej dotiicie. Z dotfucie sa zalnipi zimkovir dlalba
a ostatn6 n6klady bude hradit' Obec Stftrik, mzda p. T6tha amatellrii, 5%okofinancovanie
n6kladov na dvoch pracovnikov zamestnanlich podl'a $ 50j.

Za: 8 Proti: 0 Zdriali sa: 0

Dalej p. Kuzma informoval, Ze spolu s ostatnlfmi poslancami sa boli poznet aj na budovu
a areii, Strediska sluZieb Skole a kon5tatovali dobrf stav skladoqich priestorov ako aj arer{lu.

Navrhujf aby tfuto budova bola ponriknuta DHZ Stitnik a prestavani na hasidsku zbrojnicu.
Starosta sa op;ital zakych prostriedkov to bude zaplatenf. Ing. Kuzma reagoval, tym Le

z obecnfch. O slovo sa prihlasila p. Svatoiovri ako dlenka DHZ auviedl4 LeDHZ Stftnik sa

bude snaZit' o ziskanie prostriedkov z Regionrilneho operadndho programu. O slovo sa
prihl6sil aj Miroslav Nov6k ako dlen DHZ avodid hasidsk6ho vozidla, Le vyjazd z tohto
are6lu nie je vhodn;i pre zriadenie hasidskej zbrojnice. P. Ing. Kuzma navrhol aby sa tam
dlenovia vedenia DHZ i5li pozriet'. Starosta dal hlasovat' o tom, Ze o budove Strediska sluZieb
Skole a jej pren6jme sa bude jednat s dlenmi DHZ Stitnik a bude podar6 spniva o tomto
j ednanf na d'alSom zastupitel'stve.

Za: I Proti: 0 ZdrZali sa: 0

O slovo sa prihlisila p. Jana Vranovil aby poinformovala poslancov o pkinovanfch akcirlch
MO MS Stitnik, to sri vystup na Ple5iveckri planinu a Def, otcov spojeny s kulturno



spolodensklim podujatim pre rodiny s det'mi. Plinovand m22.4.2012 ana 4.8-2072- Rovnako

sa obnltila-so Ziadost'ou na poslancov aby pri organizovani kultfrnych akcii vkulturnom

dome bolo zohladnen6, i,e ide o akcie pre obdanov a stitnik a obec sa zviditel'ni v pozitfvnom

zmysle. preto chce MO MS Stitnit poiiadat o to aby bol zrrileny poplatok za prenfjom KD

na polovicu pre Miesfiry odbor Matice Slovenskej pri organizovani kulturnych akcii 2x rodne.

Starosta dal hlasovat' o tejto Ziadosti'

Za: 8 Proti: 0 Zdrtafi sa: 0

Nrlsledne sa o slovo prihftisilp. Klimo, ktorf vyhotovil kovan;i reli6f na Dom smritku.

predloZil vypracovan;f nrliwh na relidf poslancom. Nawhol pripravit' zmluvu na podpis do

konca maja s nain5taltvanim reli6fu na Dom smirtku do konca septembra. Starosta dal

hlasovat' icto je za nain5talovanie predloZendho n6whu na Dom smritku'

Za: I Proti: 0 Zdriali sa: 0

Dalel sa obdania obr6tili na starostu s otiizkou kto md na starosti aktivadnfch pracovnikov,

nakolto ich stale vidiet' po obci ako nepracujri. Starosta reagoval tym, Le je to 5irok6

problematika, ktora je nedotiahnuti[ aj legislativne.
^Starosta 

vyjadril e5te podakovanie hasidom zaichalctivny pristup pri haseni poZiarov v obci.

Starosta ukondil zasadnutie a podakoval pritomnim'

Zapisala: Bc. A. Gallo5ov6
V Stitniku, dia: 20.04.2An

OBEC

Barndk


